
Zápis č.10/2007
zjednríní zastupitelswa obce (Zo) konaného dne 24.9,2007 od l8.00 hod

v zasedací místnosti oÚ

Přítomni; J.Antoš, J.Gorčík, Ing'M.Řih4 L.Rampouch,MUDr.Hadmvová5 Ing.J.Kla<tniček,
L.Spindler, M.Janovský' v.Jeřalová' E.Frieddch, MvDI'Russ.L'Michálek,
M.Konečná

omluveni: Ing.M.Pátra, MUDr.M.Kadlec

Hosté: p.ondřejková, p'Gallo,p.Liška,p.Pďek

Jednání řídi| Lubomir MicháIek _ stalosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval , že zastupitelstvo bylo
řádně svolráno a vyhliíšeno a je přítomna nadpoloviění většina členů zastupitelstva' takže
jed&ání je usntášeníschopné.
zjednáníje poňzovlán z\.]koÚ zaznam, jeho používáni není zasfupitelstvem vyloučeno'

staŤosta navrhl rczšíŤit programjednlíní o nrásledující 2 body:

- přijmutí usnesení o bezúplatném převodu pozoÍ oi
- dopis pro Zo od SK sosnová

RozšiŤující body programu byly jednomyslně přijaty.

Program:

1) Rozpočtová aněna č.2
2) Hospodaření obce za l 'pololeti roku 2007
3) Přijmutí usnesení o bezuplatném převodu pozemků
4) Projekl zklidňovaní dopmvy v obci
5) Dopis pro Zo od SK sosnová
6) Různé'usnesení z rady obce

diskuse

Hlasování o přijetí plogÍamu:

Pro:13 Proú:0 zúže| se:0
U s n e s e n Í : Proglam jedn|ání včetně doplněného bodu byl schválen

ověřovateli ápisu zjednání zastupitelstva byli urěeni: E.Friedrich,L.Špindler



1) rozpočtoyá změna č'2

Členům zasfupitelsfua obce byl předložen návrh na změnu č'2 rozpočtu na rok 2007'
Příjem: + 535.314'--Kč za\.ynětí ze zPF
Výdej: + 535.3l4'..Kč místní komunikace

Výdej: .130.520'--Kč místníkomunikace
+l30.520'-.Kě veř€jnázeleň(traktůŤeD

PŤíjem+Údej: 3,621,-.Kč, Úiadpráce(veř.prospěšnép!áce.státlírozpočet)

Připomínky ádné.

Pro:13 Proti:o Zdňe| se..o
U s n e s e n í : Změna rozpočtu č'2 na lok 2007 byla schválena

2) bospodaření obce za l.poIoIetí r.2007

Členové zasfupitelstva obdrželi s pozviánkou na jed íní i výkaz hospodďeni obce za
l.pololetí na rok 2007. Připomínky nebyly Žádné.

Pro: 13 Ploti:O Zdrže| se:.O
U s n e s e n í: Hospodaření obce za l.pololetí r.2007 bylo schváleno

3) přijmutí usnesení o bezúplatném převodu pozemků

staÍosta předložil Zo znění usnesení tak jak je potřebné, aby bylo přijato za účelem
bezúp|atného převodu pozemků do vlastnictví obce. Jedná se o pozemky pod komunikacemi
u bytového domu č.202.0 výměře celkem 773 m3.

PIo:13 Proti:o zdÍže| se|o
U s n e s e n í: Zastupitelstvo obce schvaluje bezúplatné nabyti parcely p.č' 112/14 _ ostatní
plochy, ostatní komunikace, parcely p.č.1 12ll9 - ostatní plochy, ostatní komunikace a paIcely
p,ě,|20/4 _ ostatní plochy , ostatni komunikace _ vše vk'ú. sosnová u České Lipy
z vlastnictví cR s příslušností hospodařit s majetkem stáfu pro Uřad pIo zastupování stítu ve
věcech majetkových , do vlastlictví obce sosnová. solhlasí se zněním smlouvy o
beziplatném převodu nemovitostí č.UCL/../BP-..l01tÍa. a pověfuje starostu obce podpisem
této smlouvy.

4) projekt zk|idňování dopravy

Členové Zo obdrželi mateliály týkající se Projektu zklidňovlíní dopravy v obci Sosnová.
Po obsáhlé diskusi k tomuto tématu byla přijata následující usnesení.



U s n e s e n í : Zo schvaluje na páteřni komunikaci ptochiuející obcí sosnová roalizovat
z každé strany pojednom informativním měřiči rychlosti s max.celkovou cenou 200 tis.Kč.
Pro:12 Proti:1 Zďže| se..O

U s! e se n í: Prověřit umístění a osvětlení stávajících pfuchodů pro chodce se snahou
lozšířit o ieden Dřechod
Pro:13 Proti:0 Zdržel se:O

U s n e5 e n í: V}1ipovat a plověřit umístění vodorovného značeni
Pro:13 Proti:0 Zdrže| sel.O

U s n e s e n í : Zo souhlasí s vyipováním a umístěním z\.ýšených ploch - retarderu
Pro:12 Proti.l ZÁržA, se].o

Usnes € ní :Zosoúlasísrea| i zovánímprůzkumumíněníve ře jÍIos t inazayede\ízóAy
TEMPo 30' včetně propagační a \ysvětlujíci kampaně
Pro: l3 Proti: 0 ZÁtže| se:. 0

l8.45 pŤíchod pana Kadlece

5) Dopis pro Zo do SK sosnová

starosta přečetl zastupitelům dopis od SK Sosnová a zastupitelstvo roáodlo předat tuto
zíležitost radě obce k vyřešení. Dopis je nedílnou součástí tohoto ápisu.

Us n es eni: Zo souhlasí s předáním dopisu od SK Sosnová radě obce
Pro:11 Protii0 ZÁrže| se.3

6)Různé

starosta přečetl usnesení Ro č.l0 , toto usneseníje nedílnou součlástí tohoto áPisu.

Pani ondřejková měla dotaz na dětské hřiště u b}tovek. starosk odpověděl, že investice do
dětského hřiště bude provedena najďe roku 2008'

Paní Jeřalová vznesla dotaz zdali je smlouva s Asekolem _ doporučuj e j i uzavňt

Pan Říha doporučit prověřit moŽnost převedení peněz z teÍmínovaných vkladů na ING konto.

Jedniíni bylo ukončeno v 19.30 hod.

zapsa|ai J 'M|ckgf á
^ / L:/

....1.../M...(..{...:............
I:ubomír Micháek

sttlÍosIll

v sosnové dne 24.9'07

ověřovatelé zápisu:

E.Friedrich

L'Ďplnoler

€,)lu



Vedení Sportovního klubu Sosnová se obrací na zastupitelstvo v těchto
zá'cŽitostech..

l) Požadujenre zrušení smlouvy mezi obci a FK Sosnová na užívání
fotbalového hřiště a kabin. Tato smlouva je pro nás diskriminující a nemá
již své opodstatnění, protože o údržbu hřiště se stará placený správce.
V minulosti měle tato smlouva plo náš klub za náslodek to, že jsme
nemohli jednu sezónu na sosnovském hřišti odehnít své zápasy a museli si
platit hřiště v Dubici. Z tohoto důvodu byl zrušgn i mládeŽnický fotbat
v Sosnové' v letošním roce se nám podďilo obnovit činnost žáků, ďe
stále zůstáváme v nejistotě, pokud bude platít jednostranná smlouva s FK.
cl-ttěli jsme také umístít své logo vedle loga FK na kabinách, ale nebylo
nánr to umožněno, ačkoliv transparent nad kabirranri nesl původrrí nrízev
našeho k]ubu (TJ VOKA) a bez našeho vědomí byl přemďován,
respeklive v mirrulých dnech bylo naše logq které jsme z finančních
prostředků klubu SK zakoupi|i sÍrženo. Z téchto všeoh důvodů choemg
aby podnrínky pro oba kluby byly stejné a my nebyli porrze trpěnýnri
hosÍy, kteří mohou byt kdykoliv vykázáni'

2) V letošním roce se po několíkaleté pauze podařilo opět lzkřísit žákovs(i
fotbď, který měl v Sosnové vŽdy tradici. V rámci programu podpory
sportu jsme podali požadavek na finanční příspěvek na práci s mládež-
Na tuto Žádost jsme nďostali žádnou odpověd', a proto so ptáme
Zastupite|stva' zda má obec zájent sport mládeže podporovat ' Záai od
letošního září hrají ol.'resní soutěž a ke své činnosti by potřebovali nové
dresy (nyní hraji v i 5let staqy'ch dresech) a nové míče. V souěasné doběje
v družstvu 11žáků ze Sosnové,5 ze Zahrádek a 5 z Ceské Lipy.

Závěrem byclrom chtěli představitelům obce poděkovat za. zlepšen| stavu hřiště
nákupem nové sokačky, ustanovením firnkce správco a nákupem záchytnýoh sítí
zabrány, kÍeré zajišťují větší bezpečnost okolních dornků.

V Sosnové' dne I7 .9.200.I

SPORTOVNI KLUB
sosNoVÁ

470 01 Óeská Lípa
tco 822 37 875

Za Sportovní klub Sosnová

Jindřich Pašek . předseda q (ž;..1



UsNEsENIč.1012007

zjednání zastupitelsťva obce konaného dne 24.9.2007 od 18.00 hod' na oÚ v Sosnové

7/A PlogŤam jedÍání včetně doplněných bodů byl schválen

7 |B změna Íozpočlu ě.2 na rok 2007 byla schváena

7c Zastupítelstvo obce schvaluj€ bezúplatné nab}.tí palc€ly p.č. t 12114 _ ostatní plochy,
ostatní komunikace, parce|y p.č.|12/19 _ ostatní plochy, ostatní komunikace a paÍcely
p.č.|20/4 _ ostatní plochy , ostatní komunikace _ vše vk'ú. Sosnová u České Lipy.
z vlastnictví cR s příslušností hospodařit s majetkem stálu prc Úřad pro zastupováÍIí státu ve
věcech majetkových, do vlastnictví obca sosnová. Souhlasí se zněním smlou.Vry o
bezúplatném převodu nemovitostí č.ucLlJBP-./07rra. a pověřuje stalostu obce podpisem
této smlou!ry.

7/D Zo schvaluje na páleřní komunikaci procházející obcí Sosnová realizsýaÍ zkaždé
strany po jednom iďormatiwím měfiči rychlosti s max.celkovou cenou 200 tis.Kě.

7/E Prověřit umístění a osvětlení stávajících přechodů pro chodce se snahou rozšíňt o
jeden přechod

7/T v}'tipoval a prcvěřit umístěÍlí vodolo\,Ťého značení

7/G Zo souhlasí s výipováním a umístěním z\.ýšených ploch - retarderu

7/H Zo souhlasí s rcalizoviíním průzkumu mínění veřejnosti na zavedení zóny TEMPo
30, včetně pÍopagační a vysvědující kampaně

7/I Zo soúlasí s předáním dopisu od sK sosnová mdě obce

ÁÁ

JaxomíI Antoš
místostarosta

Lubomíl Michálek
$arcs&L

v sosnové 24.9.07


